

Zimmerreservierung Accomodation Reservation

Familiennamen / Surname:

Vorname / First name:

Ich bitte um Reservierung eines Zimmers in einem Studentenwohnheim oder einer Studenten WG für den folgenden Zeitraum

Please reserve a room in a hall of residence or in a shared flat for me for the following period

Ich nehme zur Kenntnis, dass ich das Zimmer für den gesamten Zeitraum (6 oder 12 Monate) bezahlen muss, auch wenn ich früher abreisen sollte. Der Mietpreis wird zwischen 220,- € und 290,- € monatlich liegen. Dazu kommt eine Kautionshöhe von 350 €, die ich zurückbekomme, wenn ich ausziehe, den Schlüssel abgebe und das Zimmer sauber und in Ordnung ist.

I understand that I have to pay the rent for the entire period (6 or 12 months) even if I plan to leave earlier because rooms are rented out for six months periods only. The rent will be between 220,- € and 290,- € monthly. In addition, there is a deposit of 350 € to be paid, that will be returned to me once I move out, return the keys and leave the room in clean and orderly condition.

.....

.....

Datum
Date

Unterschrift
Signature